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Abstract (en)
A three-plate type coupler affording partial sampling, with the aid of plungers, of microwave energy propagating in a guide. <??>The coupler
comprises mechanical means (50) for varying the height of the central conductor (1) of the three-plate structure at the level at which the plungers
(PA, PB) are fixed, thereby causing a variation in the penetration (h) of the plungers into the wave guide and consequently a variation in the
coupling. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un coupleur de type triplaque assurant le prélèvement partiel, à l'aide de plongeurs, d'une énergie hyperfréquence se
propageant dans un guide. Le coupleur comporte des moyens mécaniques (50) de variation de la hauteur du conducteur central (1) de la structure
triplaque au niveau où sont fixés les plongeurs (PA, PB), provoquant ainsi une variation de l'enfoncement (h) des plongeurs dans le guide d'onde, et
par suite une variation du couplage.
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